

WIAIH

.qc.ca

SUMMER EMPLOYMENT POSTING



The Recreation Department of WIAIH, serving people with intellectual disabilities or autism, is looking for:

- **Day Camp Animators for Summer 2023.** All Day Camps are located in the West Island of Montreal. Campers are grouped by age, and camps are offered to school-age children, teenagers and adults.
- **Overnight Camp Animators for Summer 2023.** Overnight Camp is offered to adult campers. Staff would spend the summer at the camp that is located in the Laurentians.

Qualifications:

- Available for a minimum of 4 weeks of the 8 weeks of camp between June 26 to August 18;
- Availability for the entire length of the position is an asset (including week of training, June 19 to August 18)
- Team player;
- Bilingual;
- Must be 18 years old or older;
- Experience in the leisure/recreation field is an asset.

Responsibilities include:

- Planning and implementing creative, fun and constructive activities;
- Being responsible for the health, safety and welfare of the participants.

Paid training is provided. Salary starts at **\$16.75 an hour**

All interested applicants, please send your cv to: recreation@wiaih.qc.ca

ONLY SELECTED APPLICANTS WILL BE CONTACTED FOR AN INTERVIEW.

Recreation is made possible through a unique collaboration between WIAIH, the boroughs of Lachine, Pierrefonds-Roxboro and the cities of Beaconsfield, Baie-d'Urfé, Dollard-des-Ormeaux, Dorval, Kirkland, Sainte-Anne-de-Bellevue, and Pointe-Claire. Thank you!

WIAIH

.qc.ca

AFFICHAGE D'EMPLOI D'ÉTÉ



Le service des loisirs de WIAIH, au service des personnes ayant une déficience intellectuelle ou l'autisme, est à la recherche de :

- **Animateurs de camp de jour pour l'été 2023.** Tous les camps de jour seront situés dans l'Ouest de l'Île de Montréal. Les campeurs sont regroupés par âge et les camps sont offerts aux enfants d'âge scolaire, aux adolescents et aux adultes.
- **Animateurs de camp de séjour pour l'été 2023 :** Ces camps avec nuitées sont offerts aux participants adultes. Le personnel passera l'été au camp, qui est situé dans les Laurentides.

Qualifications :

- Disponible pour un minimum de quatre (4) semaines sur 8 entre le 26 juin et le 18 août
- Disponibilité pour toute la durée du poste (incluant la semaine de formation, du 19 juin au 18 août) est un atout;
- Esprit d'équipe;
- Bilingue;
- Doit avoir 18 ans ou plus;
- Expérience dans le domaine des loisirs un atout.

Principales responsabilités :

- Planifier et mettre en œuvre des activités créatives, amusantes et constructives;
- Être responsable de la santé, de la sécurité et du bien-être des participants.

La formation est rémunérée et fournie. Le salaire commence à **16,75\$ de l'heure**
Veuillez faire parvenir votre candidature (CV) à : recreation@wiah.qc.ca
SEULS LES CANDIDATS SÉLECTIONNÉS SERONT CONVOQUÉS EN ENTREVUE.

Les loisirs sont rendus possibles grâce à une collaboration unique entre WIAIH, les arrondissements de Lachine, Pierrefonds-Roxboro et les villes de Beaconsfield, Baie-d'Urfé, Dollard-des-Ormeaux, Dorval, Kirkland, Sainte-Anne-de-Bellevue et Pointe-Claire. Merci!